



6D5N Dream Vacation Kazakhstan

穿越哈萨克斯坦

T/C: GA-6ALAD | Updated: Jun 2024

PRIVATE
TOUR

4 TO GO





Day 1: Arrive Almaty

抵达阿拉木图

Welcome to Almaty – City of a thousand colors! After clearing custom & immigration procedures followed by baggage collection, you will be met by your guide in the arrival's hall. Transfer to hotel.

在机场迎接并前往您的酒店，入住酒店休息。

Day 2: Almaty (B,L)

阿拉木图

After breakfast, proceed to city tour. You will know more about the history and development of the southern capital of Kazakhstan and see its major attractions: The Palace of President, Republic Square and Monument of Independence, Astana Square, Abai Square and Palace of Republic, Presidential Park and visiting the museum of musical instruments. Kok Tobe is the highest point in the city of Almaty standing on a 1100 m hill at the south-east edge of the city. It is worth a visit to Kok Tobe because of its panoramic view of the city from all directions, you would see the famous 372 m high TV Tower which is visible from far and offers great views of the mountains and the city plus many attractions at the top including many restaurants serving cuisines from across the globe.

早餐后，前往市区游览。了解哈萨克斯坦南部首都的历史和发展，并参观其主要景点：总统府、共和国广场和独立纪念碑、阿斯塔纳广场、阿拜广场和共和国宫、总统公园并参观总统博物馆乐器。Kok Tobe 是阿拉木图市的最高点，位于城市东南边缘一座 1100 米高的山丘上。Kok Tobe 值得一游，因为从各个方向都可以欣赏到城市的全景，您会看到著名的 372 m 高的电视塔，从远处就可以看到，可以欣赏到山脉和城市的美景以及许多景点顶部包括许多供应世界各地美食的餐厅。



Day 3: Almaty - Issyk Lake – Almaty (B,L)

阿拉木图 – 伊塞克湖 – 阿拉木图

After breakfast, transfer to Issyk Lake. Sightseeing around Issyk: enjoy scenic view of Almaty region nature and visit Issyk Museum. The lake was formed 8 thousand years ago as a result of a grandiose mountain collapse, which created a natural dam 300 meters high. Lake Issyk is located at an altitude of 1780 meters above sea level and is surrounded by extremely beautiful nature. This route runs along a segment of the Great Silk Road, and also lies through the very heart of the history of our ancestors, hidden in the Issyk mounds. These unique monuments of ancient civilization still contain a lot of unsolved mysteries, and they are especially interesting. The Issyk burial ground consists of 45 large burial mounds stretching from north to south for 3 kilometers. In 1969, the ancient Saka mound Issyk, widely known throughout the world, was discovered here. Lunch at a trout farm. The Turgen Waterfalls are located – one of the most visited tourist places in the Almaty region in the most beautiful gorge in the Ile-Alatau National Park. There are 7 waterfalls in the Turgen Gorge. The most visited of them are the first "Bear" and the second "Kayrak". The excursion to the Turgen Waterfalls turns out to be more saturated, due to a visit to an Ostrich farm and a Trout farm along the way.

早餐后，前往伊塞克湖。伊塞克周边观光：欣赏阿拉木图地区自然风光，参观伊塞克博物馆。该湖是 8000 年前因一次巨大的山体崩塌而形成的，并形成了 300 米高的天然水坝。伊塞克湖海拔 1780 米，周围环绕着极其美丽的自然风光。这条路线沿着伟大丝绸之路的一段，也穿过历史的中心，隐藏在伊塞克土丘中。这些独特的古代文明古迹仍然蕴藏着许多未解之谜，特别有趣。伊塞克墓地由 45 座大型墓葬群组成，南北绵延 3 公里。1969 年，举世闻名的萨卡古丘伊塞克在这里被发现。在鳟鱼养殖场享用午餐。图尔根瀑布位于阿拉木图地区最受欢迎的旅游胜地之一，位于阿拉套岛国家公园最美丽的峡谷中。图尔根峡谷有 7 个瀑布。其中访问量最大的是第一个“Bear”和第二个“Kayrak”。沿途参观了鸵鸟养殖场和鳟鱼养殖场，接着返回酒店。

Day 4: Medeo - Shymbulak (B,L)

麦迪奥 - 辛布拉克

After breakfast, A visit to the high-mountain sports complex Medeo, legendary skating rink with a huge area of artificial ice field; a mighty dam with a breathtaking view; steep mountains covered with dense coniferous forest - this is only the first thing that catches your eye. Clean mountain air and birdsong, almost always bright sun and the picturesque greenery of the slopes will leave bright memories and colorful photographs about the Medeo tract Then you visit the ski resort Shymbulak. A cable car ride to the Shymbulak ski resort and further to the Big Talgar pass, you will have the opportunity to enjoy amazing views of the snowy peaks of Tien Shan. Return to Almaty. Enroute stop by outdoor market, this market is typical local market where you can purchase everything starting from meat to spices to fruits to even clothes and furniture.

早餐后，参观高山运动中心 Medeo，传奇滑冰场，拥有大面积的人工冰场；一座雄伟的大坝，景色令人惊叹；陡峭的山脉覆盖着茂密的针叶林，清新的山间空气和鸟鸣声、几乎总是明亮的阳光和风景如画的山坡绿色植物将为麦迪奥滑雪道留下色彩缤纷的照片。然后参观滑雪胜地 Shymbulak。乘坐缆车前往新布拉克滑雪场，再前往大塔尔加山口，您将有机会欣赏天山雪峰的壮丽景色。返回阿拉木图。途中经过露天市场，这个市场是典型的当地市场，您可以在这里购买从肉类到香料到水果甚至衣服和家具的所有商品。



Day 5: Almaty (B)

阿拉木图

After breakfast, enjoy your own free day.

酒店享用自助早餐。自由活动。

Day 6: Almaty – Departure (B)

阿拉木图- 回程

Breakfast at your hotel, enjoy your own free time and transfer to airport for flight departure.

酒店享用自助早餐，自由活动直到送往机场。



Sequence of itinerary subject to arrangement

* All photo just for illustration only*

Hotel	Traveling Period: 01 Jan 2024 – 30 Nov 2024			
	Ground Arrangement – MYR (Per Person)			
	Twin Sharing			
	GV 4	GV6	GV8	Single Supplement
4-star Hotel Kazakhstan Hotel or similar	RM 4,048	RM 3,648	RM 3,488	RM 1,060
5-star hotel Double Tree by Hilton Almaty	RM 4,898	RM 4,528	RM 4,348	RM 2,080

Remarks:

- 1) Tour Depart daily / Reference: Air Asia Operated very Tue, Thu, Sat, Sun
- 2) **Private Tour** min. GV.2 per booking with English speaking Tour Guide
- 3) Please ensure your flight schedule tallies with our tour schedule. Any missed flight will not be refunded.
- 4) Non-refundable deposit of **RM 1,000/Pax** upon booking confirmation. Full payment must be made 45 days before departure.
- 5) **5 Nights' 4* or 5* Accommodations.** with daily Hotel Breakfast.
- 6) All airport transfers as per above itinerary.
- 7) Excludes all personal expenses.
- 8) Compulsory **Tipping** for Driver and Guide **RM 420** /per Tour /per pax.
- 9) Malaysia passport holder enjoy 30 days visa free to enter Kazakhstan.
- 10) Tour packages are only applied for Malaysian passport holder.
- 11) Prices are quoted per person in Ringgit Malaysia (MYR) & subject to change without prior notice.
- 12) Hotel rooms are subject to availability. If selected hotel unavailable, others similar accommodation will be provided with
- 13) different price apply (if any). * Hotel check in time 15.00 – onwards. Check out time 11.00.
- 14) **Child twin share** = child with extra bed = adult twin share fare: 100% of adult fare (Twin Share), Child with bed = 85% from Adult fare, Child no bed = 75% from Adult Twin Share fare.
- 15) **Time different** Malaysia is 6 hours ahead of Spain - **Currency** EUR- Euro or credit card are widely accepted
- 16) No services has been blocked under your favor, subject to availability upon your confirmation.
- 17) Supplement will be applied for any fairs/events/public holidays/high seasons (subject to change).

For Enquiry, please check the: <https://www.goldendestinations.com>

